

朝陽科技大學 092學年度第2學期教學大綱
Introduction to Computers 計算機概論

當期課號	6380	Course Number	6380
授課教師	武季蔚	Instructor	WU,CHEIWEI
中文課名	計算機概論	Course Name	Introduction to Computers
開課單位	會計系(二進)三A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	計算機學習上應用應用 - 報告撰寫、簡報應用、資料處理及個人網頁製作。介紹計算機Script語言Python，藉以了解軟體設計、系統進階應用、圖形介面設計及網路信息應用。	Objectives	This is a course for computer applications in study including report processing, presentation, data processing and personal web page design. Introducing the computer script language, this course will enhance students understanding the software design, advance system operation, GUI design, and network and message usage.
教材	方法講解、技術示範、實務操作、專題報告討論。	Teaching Materials	Explain required methods, demonstrate related techniques, and discuss student's exercises and projects.
成績評量方式	1. 作業 40% 2. 期中考 30% 3. 期末考 30%	Grading	1. Exercises 40%, 2. Midterm Exam 30%, 3. Final Exam 30%
教師網頁	-		
教學內容	計算機學習上應用應用 - 瞭解基本架構、作業系統、報告撰寫、簡報應用、資料處理、個人網頁製作。並介紹JavaScript語言於交互式網頁設計之應用。	Syllabus	Computer applications in study - understanding basics of computer, operating system, report processing, presentation, data processing and personal web page design. Introducing the Javascript for the interactive design of web pages.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。